


  

  CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI GIURGIU 

PROCES - VERBAL 

 

      Încheiat cu prilejul desfășurării ședinței extraordinare a Consiliului Local din 12 
aprilie 2023. 
      Prin Dispoziția nr.308 din 11 APRILIE 2023, emisă de Primarul Municipiului 
Giurgiu, Consiliul Local al municipiului Giurgiu a fost convocat de îndată 
ședința extraordinară pentru data de 12 aprilie 2023, ora 1400. 

 

Prezenți: 
1. Bușcu Gheorghe 
2. Costache Robert Andrei 
3. Țigănilă George  
4. Ion Marian  
5. Pană Gheorghe 
6. Nichita Tereza 
7. Sîrbu Adelina  

8. Muscalu Ionel 
9. Funieru Cătălin 
10. Peptănaru Gigica 
11. Pălălău Gheorghiță Stelian  
12. Măroiu Marian 
13. Săndulescu Petronela  
14. Daut Ioan Adrian  
15. Andrei Săndel Mihail 

Abțineri:  
 

16. Damian Marian – motivat – concediu odihnă 
17. Gâdea Gheorghe – motivat – motive medicale 
18. Câinaru Codruț - nemotivat 
19. Nicorescu Gelu - nemotivat 
20. Ioniță Ciprian Liviu - nemotivat 
21. Cioacă Ionuț - nemotivat 
 

 



    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Buna ziua, haideți să începem ședința 
extraordinară de astăzi prin a o întreba pe doamna secretar dacă avem cvorumul legal. 
    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Da doamna președinte sunt prezenți 14 consilieri 
locali, absentează 6 din care domnul Gâdea absent motivat din motive medicale. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Dacă avem cvorumul legal pentru ședință să 
ascultăm Imnul Național. 
     Se ascultă Imnul Național.  
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Doamna secretar vă rog frumos să supuneți la 
vot procesul verbal al sedinței anterioare. 
    Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Supun aprobării dumneavoastră procesul verbal al 
ședinței din 06.04.2023. Cine este pentru? Unanimitate. 
    Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumesc, supun la vot ordinea de zi unde 
avem 2 puncte. Cine este pentru? Impotrivă? Abțineri? Unanimitate. Începem cu primul punct unde 
domnul Andrei Săndel Mihail trebuie să își depună jurântul. 
     Domnul consilier Andrei Săndel Mihail: Subsemnatul Andrei Săndel Mihail, consilier local în 
cadrul Consiliului Local al municipiului Giurgiu, județul Giurgiu, în conformitate cu preverile așa, 
privind Codul Administrativ cu modificările și completările ulterioare depun în fața Consiliului 
Local următorul jurământul, prevederile art. 117 din OUG 57/2019, îmi cer scuze, „Jur să respect 
Constituția și legile țării și să fac cu bună-credință tot ceea ce-mi stă în puterile și priceperea mea 
pentru binele locuitorilor Municipiului Giurgiu. Așa să-mi ajute Dumnezeu!„ 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamne ajuta! Felicitări. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Vă înmânez aici și suportul cu obligațiile care vă 
revin, incompatibilitățile, depunerea declarațiilor de avere și de interese. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Și acum să trecem și la proiectul de hotărâre de 
pe ordinea de zi. 

Punctul 1: Proiect de hotărâre nr.106/10.04.2023 privind rectificarea Hotărârii Consiliului 
Local al Municipiului Giurgiu nr.101/06.04.2023. 

     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație buget-finanțe, 
administrarea domeniului public și privat. 
     Domnul consilier Bușcu Gheorghe: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Avizul comisiei administrație publică locală, 
juridic și de disciplină. 
     Domnul consilier Daut Adrian: Aviz favorabil. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Mulțumim, sunt discuții? Doamna Petronela. 
     Doamna consilier Săndulescu Petronela: Mulțumesc, observ că tot timpul se cam fac 
rectificări la rectificări și iar la rectificări, încep cu începutul pe 9 august 2022 se face acest contract 
de asociere în participație, după care venim pe data de 10 martie cu un act adițional la același 
contract, venim pe data de 6 aprilie, săptămâna trecută, câteva zile în urmă cu un alt act adițional ca 
acum după câteva zile să începem, să avem o rectificare la ceea ce s-a întâmplat săpămâna trecută, 
deci se modifică, bine le aveți și dumneavoastră nu este cazul să le citesc, nu mi se pare normal să 
se greșească la infinit pentru că aici este clar, este o rectificare deci ceva s-a făcut greșit și se și 
spune de la articolul 4 punctul 4.1 vor fi adăugate de la articolul 2, punctul 2,3 deci tot ceea ce era la 
punctul 4 se duc la punctul 2. Eu sunt economist nu mă pricep la partea aceasta juridică, însă se 
vede clar că săptămâna trecută nu a fost întocmit bine acea Hotărâre de Consiliu Local, să spunem 
că, suntem în Săptămâna Mare nu vreau să fac critică, această critică vreau să o luați în mod 
constructiv nu neapărat la adresa cuiva, vreau doar să atrag atenția să fie mai mult profesionalism și 



mai multă răspundere atunci când se întocmesc acte care ni se aduc la cunoștință în cadrul 
Consiliului Local. Vă mulțumesc frumos. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Doamna secretar dacă știți ceva despre îndreptarea erorii 
materiale, din ce am înțeles săptămâna trecuta, că nu am fost, această îndreptare trebuie să fie 
corectată fiindcă nu se pot executa plățile de la Marin Anastovici, de la stadion, dar de ce s-a comis 
greșala și dacă putem și avem vreo îndreptare să nu fie nevoie de fiecare dată în fiecare săptămână 
la câteva zile să îi chemăm pe domnii consilieri și să se poată vota măcar pentru îndreptarea erorii 
online, dacă permite regulamentul. 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Trebuie să modificăm regulamentul. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Sunteți de acord ca să putem să stăm de vorbă pe 
modificarea regulamentului, că mai pot să apară erori materiale sau îndreptări ale unora anexe. 
Putem să dezbatem acest lucru în ședința ordinară, de îndreptare a erorilor într-o eventuală ședință 
extraordinară online pe baza voturilor? 
      Domnul consilier Măroiu Marian: Domnule primar important ar fi să nu existe, dar evident că 
greșeli sunt numai cine nu muncește nu greșește, ideea este să evităm și nu putem să nu fim prezenți 
pentru că s-ar putea unele erori chiar să conteze în momentul în care le îndrepți, să schimbe poate 
nu fundamental dar conținutul la acea hotărâre și nu poți să faci chiar online, zic eu și nu cred că ne 
deranjează atât de mult mai ales că... Și cine are probleme personale ca și astăzi, oamenii lipsesc dar 
suntem în stare să ne întrunit majoritatea când este nevoie pentru așa ceva. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Domnul Pălălău. 
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Da. Vreau să completez și eu ceea ce a spus colega 
mea, trebuie să fie o mai mare atenție și o rigurozitate asupra acestor redactări pentru că de la 
momentul în care noi aprobăm o hotărâre greșit întocmită ea va produce efecte, efecte care până la 
remediere e posibil să nu ne mai putem întoarce și până la acea remediere noi toți de aici suntem 
direct responsabili pentru ceea ce am votat, deci eu zic că ar fi bine ca aceste erori să fie din ce în ce 
mai puține și să nu mai fim nevoiți să rectificăm de fiecare dată hotărâri pe care le-am aprobat în 
urmă cu o săptămână, 10 zile sau o lună pentru că nu este în regulă, noi votăm pentru că în spate 
sunt niște oameni care ar trebui să își facă corect meseria și după aceea vom fi direct răspunzători. 
Cam atât am avut de subliniat, mulțumesc.  
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Eu aș vrea să fac o precizare, această hotărâre nu 
a intrat în vigoare tocmai de aceea am și zis să ținem ședința atât de repede pentru că era nevoie ca 
ea să intre în vigoare și să se facă plățile respective, nu se schimbă sensul doar că ceea ce s-a 
adăugat la articolul 4.1 s-a omis a se scrie și la articolul 2.1 sau 2.    
     Domnul consilier Pălălău Gheorghiță: Da vedeți era destul de important că nu s-au putut face 
plățile deci nu este chiar așa o eroare pe care puteam trece cu vederea, sau dacă acea eroare îndruma 
să se facă o plată eronată, ce se întâmpla după aceea? 
     Doamna secretar general Băiceanu Liliana: Nu, tocmai de aceea, nu a intrat în viguare 
hotărârea și tocmai de aceea am făcut această ședință și această hotărâre. 
     Domnul primar Anghelescu Adrian: Ca să nu producă efect. 
     Doamna președinte de ședință Nichita Tereza: Alte discuții mai sunt? Dacă nu supun la vot 
acest proiect, cine este pentru? 14 consilieri pentru. Impotrivă? Abțineri? 1 abținere domnul Pălălău. 
Avem o abținere și câte voturi? Proiectul a trecut cu 14 voturi pentru și o abținere. 
Ședința se încheie la ora 14:10.  

        P R E Ș E D I N T E,                                  SECRETAR GENERAL,  

              Nichita Tereza                                               Băiceanu Liliana 

                                                                                                                                                                                                        Întocmit 
Ionete A. 
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